



MOVING FORWARD

- FROM GREENHUSHING TO GREENLEADING -

LISTEN TO 3 INFLUENTIAL VOICES FOR A POWERFUL MINDSET SHIFT

SUSTAINABILITY
THE ONLY WAY IS **FORWARD**

GRAND THÉÂTRE STUDIO, LUXEMBOURG
AND ONLINE ON [IMSLUX.LU](https://www.imslux.lu)

25
NOV
2025

#LSF2025

Clover Hogan

Clover Hogan is a climate activist and the founder of Force of Nature, the youth non-profit mobilising mindsets for climate action. She has worked alongside the world's leading authorities on sustainability, consulted within the boardrooms of Fortune 50 companies, and counselled heads of state. At 22 she was recognised on the Forbes 30 Under 30 list. Her TED talk, 'What to do when climate change feels unstoppable', has been viewed 2 million times.

Clover Hogan est une militante pour le climat et la fondatrice de Force of Nature, une organisation à but non lucratif dirigée par des jeunes, qui œuvre à transformer les mentalités pour accélérer l'action climatique. Elle a collaboré avec les plus grandes autorités mondiales en matière de développement durable, conseillé des chefs d'État, et apporté son expertise au sein des conseils d'administration d'entreprises du classement Fortune 50. À seulement 22 ans, elle a été distinguée dans la prestigieuse liste Forbes 30 Under 30. Sa conférence TED, « Que faire lorsque le changement climatique semble inarrêtable », a été visionnée plus de deux millions de fois.